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 У Београду треба да буде отворена још једна ковид болница, капацитета 125 лежајева,
изјавио је епидемиолог Предраг Кон и оценио да, када су мере у питању, постоји
реакција становништва у градском превозу и затвореним просторима, али да има
окупљања младих, што тешко може да се спречи и утисак је да још има неразумевања
ситуације.

  Београд је експлозивно место за тај вирус, али ту су и ситуације у Врању, Новом
Пазару, Сјеници и Тутину, а сада имамо је Лесковац, рекао је Кон за ТВ Пинк.   

Имате места где нема заражених, а сада ћемо им тражити да носе маске и то је тешко
комуницирати, али то је превентива, додао је он.
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